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Møtegruppe: Oppvekst-, kultur- og frivillighetskomiteen (OKF) 05.12. 2012 - 
Flerbrukshall 

Sted: Akersbakken 27 
Dato: 5.12.2012 
Tidspunkt:  
Tilstede:  Torunn K Husvik (leder av BU)  torunnhusvik@gmail.com 

Runa Fjellanger    runafk@gmail.com 
Lars Erik Becken    leb@proba.samfunnsanalyse.no 
Marthe Bay Haugen    mbh@landbruk.no 
Siv-Ellen Østengen    sivellen.ostengen@gmail.com 
Patricia Kaatee (vara OKF og Frigg)  patricia.kaatee@gmail.com 
 
Kjetil Moberget     kjetil.moberget@handball.no 
Robert Gausen    robert.gausen@idrettsforbundet.no 
Morten Ruud (Frigg)    mruud@me.com     
Thomas Hagness (Bislett fotball)  thagness@hotmail.com 
Andreas Halsebakke (BolteløkkaValleløkka basket) andreas.halsebakke@broadpark.no
Per Øien     per.oien@bym.oslo.kommune.no 
Trond Aulund     trond.aulund@bym.oslo.kommune.no 
Peter Eide     peter.eide@frelsesarmeen 
Bjørn Solheim (bydelens ISU)  abitas@online.no 
 

Forfall:  
Møteleder: Runa Fjellanger 
Referent: Kjersti Halvorsen 
Kopi:  
Neste møte:  
 

FLERBRUKSHALL 
 
Bymiljøetaten (BME) forteller at det planlegges/prosjekteres flerbrukshall ved Uranienborg 
skole. Generelt skal idrettshaller benyttes av ti idretter. Oslo idrettskrets definerer hvilke 
idretter som knyttes til den enkelte hall. 
Idrettens samarbeidsutvalg (ISU) er også interessert i Uranienborg prosjektet. 
 
Oslo Idrettskrets mener at det er et betydelig behov for haller i Oslo sett i lys av økning av 
folkemengden. Nye skoler bør utløse etablering av idrettshall, ikke gymsaler. 
 
ISU minner om at man ønsket flerbrukshall ved Bislet.  
 
Hva med muligheter under Ila skole? 
 
Det kunne også utredes mulighet for en hall under St. Sunniva skoles ballplass. Skolen skal 
være mer interessert i en svømmehall der. 
 
Kan man tenke seg utbygging knyttet til Fagerborg eller Ila skole? 
 



 

Friggs representanter er opptatt av manglende tilbud, de yngste årsklassene har ikke noe sted å 
trene i vinterhalvåret. De mener også at det er dårlig utnyttelse av Marienlyst skoles 
flerbrukshall. Dette avstedkom en diskusjon om hallens kapasitet og utnyttelsespotensiale. 
Undervisningsbygg har satt bort styringen av hallen på kveldstid til Oslo Idrettskrets, som 
styrer hallens bruk i tiden 16.30 til 23.00. Bislet basket er svært aktive her og mener at hallen er 
godt utnyttet. 
 
Fordelingen av klubber i området ble diskutert i forhold til hva en flerbrukshall bør inkludere. 
Hvordan er styrkeforholdet mellom ballidretter, dans og kampsport? Det ble påpekt at det er 
mange kampsport klubber i vårt distrikt. 
  
Konklusjoner 
 
OKF foreslår at det går et brev til byrådet/byrådsavdelingen hvor man ber om at bygging av en 
underjordisk flerbrukshall i bydelen prioriteres. Her vil man også peke på flere mulige 
plasseringer av en hall og be om å få et møte med dem for å se på hvordan dette kan realiseres.  
 
Dette initiativet inviterer OKF  flere av de tilstedeværende til å være med på. 
 
Bydelsadministrasjonen forfatter et brev som OKF godkjenner og deretter sender ut til de 
tilstedeværende representantene slik at de kan melde fra om de vil tilslutte seg og undertegne. 
 
 
 


